



Atlantic
Provinces
Chambers of
Commerce

Chambres de
commerce
des provinces
de l'Atlantique

236 rue St. George Street, Suite 21
Moncton, NB E1C 1W1
Tel: (506) 857-3980 Fax: (506) 859-6131
<http://www.apcc.ca>

PRESS RELEASE

APCC announces appointment of Vice-President Atlantica

Moncton, New Brunswick July 19, 2007– The Atlantic Provinces Chambers of Commerce (**APCC**) is pleased to announce the appointment of Mr. Brent Sansom to the position of VP Atlantica.

Mr. Sansom comes to **APCC** with a rich history in business. He is an experienced “customer and partner” focused business growth leader and entrepreneur who is very proud of his Atlantica family and business roots. Having recently returned from residence in North Carolina’s RTP (Research Triangle Park) region, Sansom brings a wealth of international business experience in the telecommunications, e-learning, and information technology sectors. As a strategist and catalyst for multi-million dollar revenue growth and organizational cost improvement initiatives throughout his career, Sansom has been engaged with local names like NBTel, Innovatia Inc., the Centre for Learning Technologies at Mt. Allison Univ., the Atlantic Lottery Corporation, and the Department of National Defence.

Mr. Sansom as VP Atlantica will provide effective leadership and support for the recently announced **APCC** Atlantica Council which will have an impact on the economic growth in *Atlantica* (a region of economic cooperation defined as Newfoundland and Labrador, Nova Scotia, New Brunswick, Prince Edward Island, Maine, Vermont, New Hampshire, eastern Quebec and upstate New York). Reporting to the president of APCC and working with the Atlantica Council, the Vice-president Atlantica will have responsibility for planning, managing and implementing programs related to the Atlantica Council.

APCC and the four Atlantic provincial chambers operate under a common set of by-laws and serve as a federation of 128 local Chambers of Commerce and Boards of Trade representing over 14,000 businesses and professional people throughout Atlantica.

APCC continues to focus on the creation of capital, the promotion of innovation, people and the promotion of Atlantica.

-30-

For more information, please contact Bill Denyar, President and CEO of APCC at 1.506.857.3980 or bdenyar@apcc.ca



Atlantic
Provinces
Chambers of
Commerce

Chambres de
commerce
des provinces
de l'Atlantique

236 rue St. George Street, Suite 21
Moncton, NB E1C 1W1
Tel: (506) 857-3980 Fax: (506) 859-6131
<http://www.apcc.ca>

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Les CCPA annoncent la nomination d'un vice-président pour Atlantica

Moncton, Nouveau-Brunswick, le 19 juillet 2007– Les Chambres de commerce des provinces de l'Atlantique (CCPA) sont fières d'annoncer la nomination de M. Brent Sansom au poste de vice-président d'Atlantica.

M. Sansom apporte aux **CCPA** de solides antécédents en affaires. Il est un chef de file et un entrepreneur chevronné en matière croissance des affaires axée sur la clientèle et les partenaires qui est très fier de sa famille Atlantica et de ses racines en affaires. Comme il vient de terminer sa résidence en Caroline du Nord dans la région du Research Triangle Park, Brent Sansom apporte une riche expérience internationale en télécommunications, en cyberapprentissage et en technologies de l'information. À titre de stratège et de catalyseur d'initiatives de hausse des recettes de multiples millions de dollars et d'amélioration des coûts organisationnels tout au long de sa carrière, M. Sansom s'est associé à des noms locaux comme NBTel, Innovatia Inc., le Centre des technologies d'apprentissage de l'Université Mount Allison, la Société des loteries de l'Atlantique et le ministère de la Défense nationale.

À titre de vice-président d'Atlantica, M. Sansom offrira un leadership et un soutien efficaces au Conseil Atlantica des **CCPA** qui vient d'être annoncé et qui aura une incidence sur la croissance économique d'Atlantica (une région de coopération économique définie comme étant Terre-Neuve-et-Labrador, la Nouvelle-Écosse, le Nouveau-Brunswick, l'Île-du-Prince-Édouard, le Maine, le Vermont, le New Hampshire, l'Est du Québec et le Nord-Ouest de l'État de New York). Relevant du président des **CCPA** et travaillant avec le Conseil Atlantica, le vice-président d'Atlantica sera responsable de planifier, de gérer et de mettre en œuvre des programmes liés au Conseil Atlantica.

Les **CCPA** et les quatre chambres de commerce provinciales de l'Atlantique fonctionnent en vertu d'un ensemble commun de statuts et règlements et servent de fédération à 128 chambres de commerce locales représentant plus de 14 000 entreprises et professionnels du Canada atlantique.

Les **CCPA** continuent de se concentrer sur la création de capitaux, la promotion de l'innovation, la croissance démographique et la promotion d'Atlantica.

-30-

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec Bill Denyar, président-directeur général des **CCPA**.